
 

ВИСОКА ШКОЛА СТРУКОВНИХ СТУДИЈА  

ЗА ОБРАЗОВАЊЕ ВАСПИТАЧА И ТРЕНЕРА СУБОТИЦА 

FELSŐFOKÚ SZAKIRÁNYÚ ÓVOKÉPZŐ ÉS EDZŐ SZAK SZABADKA 

Банијска 67, тел. +381(0)24 547-870, факс +381(0)24 547-870 

Пиб: 100847552, текући рачун: 840-446666-88, матични број: 08058482, 

шифра делатности: 8542, e-mail: visokaskola@vsovsu.rs, web: www.vsovsu.rs 

Број:428-02/24 

Датум: 09.04.2024.године 

 

З  А  П  И  С  Н  И  К 

са 11. седнице Наставно-стручног већа, одржане дана 09.04.2024. године са 

почетком у 12,30 часова, у просторији 15 (зборница) 

 

Седници су присуствовали чланови Наставно-стручног већа: др Власта Липовац, др 

Сања Шумоња, др Наташа Чампраг Сабо, др Јасмина Кнежевић, Илдико Ђокић спец, др 

Споменка Будић, др Сандра Вујков, др Зоран Милић, др Хајналка Пожар, Наташа 

Секулић МА, др Светлана Стојков, др Сања Николић, др Борис Личина, др Славољуб 

Хилченко, др Мате Емеше, др Војо Ковачевић, др Јасна Јовићевић, др Јелена Вемић 

Ђурковић, Нора Љубановић Еветовић.  

Онлајн присутни: др Јадранка Ђурановић Миличић, и др Ана Марковић. 

Присутно 22 члана Наставно-стручног већа. 

 

Оправдано одсутни: др Ђерђи Ердеш Кавечан, др Бранислав Филиповић и др Милија 

Љубисављевић. 

 

Остали присутни: Нада Лукић, секретар Школе и Јелена Ђукић, записничар. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

 

1. Разматрање и усвајање Записника са  10. седнице Наставно-стручног већа бр. 223-

02/24 од 29.02.2024. године 

2. Разматрање и усвајање Реферата и предлога за избор у звање проф. струковних 

студија за ужу стручну област Рачунарство и информатика 

3. Разматрање и усвајање Правилника о уџбеницима и другим наставним 

материјалима са прилозима 

4. Разматрање Молбе студента Петровић Јоване и усвајање предлога одлуке 

5. Разно 

 

 



Седницом Наставно-стручног већа председавала је директор Школе, др Власта 

Липовац. Констатовано је да за одржавање седнице и одлучивање постоји кворум. 

Једногласно је одлучено да се седница тонски снима за потребе састављања записника. 

Прочитан је Дневни ред који је једногласно усвојен. На почетку седнице др Липовац је 

подсетила присутне да је потребно припремити материјал за априлски испитни рок који 

се односи на јединицу у Тутину, те да се благовремено достави у Школу.  

 

Прва тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Записника са 10. седнице 

Наставно-стручног већа бр. 223-02/24 од 29.02.2024. године.  

Констатовано је да је Записник од претходне седнице прослеђен заједно са позивом 

за седницу, те да су сви упознати са садржајем истог. Пошто није било примедби, прва 

тачка Дневног реда стављена је на гласање и једногласно је донета   

 

ОДЛУКА 

 

Усваја се Записник са 10. седнице Наставно-стручног већа бр. 223-02/24 од 

29.02.2024. године. 

  

Друга тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Реферата и предлога за избор у 

звање проф. струковних студија за ужу стручну област Рачунарство и 

информатика. 

Излагач друге тачке Дневног реда је био др Славољуб Хилченко, председник 

комисије за писање реферата и избор кандидата за избор у звање. Укратко је упознао 

присутне да се на конкурс пријавио само један кандидат др Драган Цветковић. Истакао 

је да кандидат испуњава све потребне услове у складу са законом и правилником, да 

има дугачак стаж у високом образовању, и да се комисија једногласно сложила да 

кандидат испуњава све потребне услове и зато га је предложила да се бира у звање 

професора струковних студија за ужу стручну област рачунарство и информатика. Др 

Липовац је такође потврдила да је заједно са комисијом прегледала референце 

кандидата и утврђено је да кандидат испуњава услов за избор у наведено звање. Затим 

се за реч јавила др Сања Шумоња која је изјавила да поучени претходним искуством 

жели да укаже на пропусте који су техничке природе, и навела је који су то пропусти. 

Након кратке дискусије присутних одлучено је да ће др Борис Личина у име комисије  

Извештај технички исправити у року од 10 дана и да ће се наћи на дневном реду на 

наредној седници Наставно стручног већа. 

 

Др Липовац се обратила присутнима да жели да их обавести да је јуче стигла 

информација да је на сајту Националног акредитационог тела изашло обавештење да се 

одобрава акредитација за одељење у Крагујевцу и да се ускоро очекује и за одељење у 

Новом Саду. 

 

Трећа тачка Дневног реда: Разматрање и усвајање Правилника о уџбеницима и 

другим наставним материјалима са прилозима. 

Известилац је била др Сања Шумоња испред Комисије за квалитет уџбеника, 

упознала је присутне да се ради о Правилнику који се делимично разликује од 

предходног. На предлог секретара Школе није рађена Одлука о измени и допуни старог 

Правилника из простог разлога да не би било забуне, што је такође и секретар Нада 

Лукић потврдила. Др Шумоња је рекла да је у претходном периоду пристигао 



матетријал са којим је комисија имала одређене недоумице који нису били дефинисани 

у Правилииком. Комисија је одлучила да се недоумице као и недостаци који су уочени  

у раду дефинишу путем правилника. Затим је прочитала и разјаснила промене које су 

начињене. Реч је предала др Сандри Вујков такође члану комисије, која је потврдила да 

је све речено једино је замолила да се образци који се налазе у склопу Правилника 

поставе на сајту у електронском облику. Пошто није било додатних питања др Липовац 

је ставила трећу тачку Дневног реда на гласање, где је донета са 21 глас ЗА и 1 

ПРОТИВ   

 

ОДЛУКА 

 

Усваја се Правилник о уџбеницима и другим наставним материјалима са 

прилозима. 

 

Четврта тачка Дневног реда: Разматрање Молбе студента Петровић Јоване и 

усвајање предлога одлуке. 

Известилац је била секретар Школе Нада Лукић која је прочитала Молбу студента 

треће године Јоване Петровић, студијског програма Тренер за мировање права и 

обавеза у школској 2023/2024 години, а на основу полицијске обуке у Сремској 

Каменици. Пошто није било додатних питања четврта тачка Дневног реда стављена је 

на гласање и једногласно донета  

ОДЛУКА 

 

Студенткињи Петровић Јовани, број индекса 470/20, уписане у трећу  годину 

студија на терет буџета, студијски програм - Тренер школске 2023/2024. године, 

одобрава се мировање права и обавеза студента по основу студија и статуса 

студента у  току  школске 2023/2024. године. 

Пета тачка Дневног реда: Разно 

Др Липовац је обавестила присутне да под овом тачком имамо разне теме те да од 

њих једна није ни мало пријатна, а односи се на гаражу. Затим је обавестила присутне 

да је Школа изгубила судски спор који је вођен за гаражу, те да смо дужни да 

исплатимо главницу дуга око 500 000,00 и предстојећу камату која иде и до 1 500 

000,00 динара. Очекивало се да ће спор бити изгубљен јер је претходни директор 

Веселин Бунчић правноснажно осуђен и знало се да ће се главница дуга морати 

исплатити, али не и камата јер је гаража кориштена 12-13 година. Назначила је да она и 

правна служба чине све како би се одложила исплата дуга. Једино што је извесно да ће 

се поднети контра тужба против Драгане Цинцовић за коришћење гараже за одређен 

временски период, као и тужба против Веселина Бунчића за основни дуг. Улажу се 

последњи атоми снаге како би се што мањи износ исплатио са Школског рачуна јер 

финансијска ситуација је дошта лоша из разлога што средста за сталне трошкове које 

дотира држава су значајно смањена. 

Др Липовац је такође замолила ће се Молбе за одсуство запослених бити 

одобраване само једном у току семестра. 



Такође је обавестила да се ближи акредитација установе, те да посао који предстоји 

није ни мало лак и навела да је њен предлог да се акредитује установа и на студије на 

даљину. Разговор је обавила и са председницима студијских већа тако да су упознати са 

тим. Разлог зашто их о томе обавештава је да разматрајући кога би предложили у састав 

комисије за акредитацију установе а увидом у саставе Комисије које има Школа 

констатовано је да се поједини чланови колектива провлаче кроз све комисије, затим је 

донета одлука да се предложе нове комисије једино није мењан састав Комисије за 

самовредновање јер је недавно формирана. Др Липовац је затим прочитала предлог  за 

формирање Комисије за акредитацију установе а то је: др Наташа Чампраг Сабо, др 

Сања Шумоња, др Сандра Вујков, др Власта Липовац, Јовица Стајшић и Небојша 

Јаковљевић. Затим је предлог дат на усвајање и са 21 ЗА и 1 УЗДРЖАН  глас донета је  

 ОДЛУКА 

Именују се чланови Комисије за Акредитацију уставо у саставу: 

- др Наташа Чампраг Сабо, 

- др Сања Шумоња,  

- др Сандра Вујков, 

- др Власта Липовац, 

- Јовица Стајшић и  

- Небојша Јаковљевић 

 

Предлог за састав Етичке комисје је: др Личина, др Љубисављевић, др Марић, др 

Пожар, др Јовићевић и А. Стевановић. Предлог је дат на усвајање и једногласно је 

донета  

ОДЛУКА 

Именују се чланови Етичке комисије у саставу: 

- Др Борис Личина, 

- Др Милија Љубисављевић, 

- Др Бојана Марић, 

- Др Хајналка Пожар, 

- Др Јасна Јовићевић и  

- Александар Стевановић. 

Затим је предложен састав комисије за уџбенике у саставу: др Стојков, др Милић, 

др Николић, др Будић и др Кнежевић. Предлог је дат на усвајање и са 22 ЗА и 1 

УЗДРЖАН  глас донета је 

ОДЛУКА 

Именују се чланови комисије за одбравање уџбеника у саставу: 

- Др Светлана Стојков, 

- Др Зоран Милић, 

- Др Сања Николић, 

- Др Споменка Будић и  

- Др Јасмина Кнежевић. 



 

Након кратке дискусије седница Наставно-стручног већа је завршена. 

 

Седница завршена у 13,10 часова. 

 

 

 

                                                                      ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ  

Записничар:                                                                НАСТАВНО-СТРУЧНОГ ВЕЋА 

Јелена Ђукић                                                                             Директор 

                                                                                            др Власта Липовац 


